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Behandling av medborgarförslag 
 
På nämndens sammanträde den 24 oktober 2024 behandlades ärendet HV 2024/619 
gällande uppföljning av medborgarförslag. Två förslag, HV 2023/697 ("Medborgarförslag om 
offentlig toalett i Hässelby Strand") och HV 2023/722 ("Medborgarförslag om kallbadhus och 
bastu"), lades ner efter att nämnden röstade för förvaltningens förslag att avsluta ärendena. 
Anledningen var att Trafikkontoret inte hade återkopplat i det första fallet, och 
Exploateringskontoret eller Fastighetskontoret inte svarat i det andra. 
 
Sverigedemokraterna var det enda parti som motsatte sig nedläggningen. Vi har fortsatt att 
arbeta för att reda ut vad som hänt med dessa förslag genom våra kollegor i berörda 
nämnder. De har i sin tur lämnat in skrivelser för att klargöra vad som skett. 
 
Kort därefter fick vi ett preliminärt svar från Trafikkontoret, som meddelade att de faktiskt 
hade återkopplat på ärendet HV 2023/697. Trafikkontoret uppgav att de informerat både 
förslagsställaren och Hässelby-Vällingby stadsdelsförvaltnings kontaktperson. 
 
Mot bakgrund av detta föreslår vi:  

1. Att förvaltningen utreder vad som skett med hanteringen av svaret på HV 2023/697, 
redovisar detta för nämnden samt vidtar åtgärder för att säkerställa att svar från 
andra nämnder hanteras korrekt framöver. Förvaltningen ska även presentera svaret 
på förslaget för nämnden enligt ordinarie rutiner. 
 

2. Att förvaltningen utreder om svar har inkommit i ärendet HV 2023/722 från antingen 
Exploateringskontoret, Fastighetskontoret eller båda, och i så fall redovisar dessa 
svar för nämnden. 
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